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III. volební období
--------------------------------------------------------------------------------------

výbor pro veřejnou správu, regionální rozvoj a životní prostředí

Z Á P I S

   z 1.schůze výboru

která se konala

 ve čtvrtek 23. července 1998

v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, Sněmovní 4, místnost B 211 

Středa 23. července 1998:Středa 23. července 1998:     

přítomni: dle prezenční listiny
schůzi řídil:posl. Chobot

10,00 Zahájení  nového  volebního  období,  schůzi  řídí  nejstarší  poslanec  pan  František  
Chobot.

Představování poslanců. Každý sděluje o sobě základní údaje
p Chobot: hodnocení práce minulého výboru.
Předložení návrhu pořadu ustavující schůze:

p.Ambrozek: Zda budou voleni i předsedové podvýboru.

Pořad schůze schválen:
Volba ověřovatelů:
Souhlas, aby byli tři ověřovatelé:
Odsouhlaseno že budou 3 ověřovatelé:
Návrh na ověřovatele.Jungová, Drda, Vlčková

Hlasování:  21 – 0, přijato
Jungová, Drda, Vlčková, zvoleni všemi hlasy.

Členové stálé volební komise/ověřovatelé/
Volební komise ve složení: Jungová, Drda, Vlčková
Předloženo usnesení k  členům vol. komise.

P:Chobot dává informaci o práci výboru /pro nové členy výboru/



p:Frank: k práci výboru -  náročná práce k VÚSC. Hovoří o práci podvýborů. Navrhnout
podvýbory a nabídnout všem poslancům k účasti.

p. Bláha: navrhuje, aby vláda a její ministři chodili na jednání podvýboru. Na výboru už by
byly věci připraveny /rychlejší projednání/. 

p.Chobot:  otevřeně  přistupovat  k  problémům.  Může  se  i  během  vol.období  na
přechodnou dobu k jednotlivé kauze zřídit podvýbor.

p.Bláha: Hovoří o zřízení podvýboru pro územní plán.

Předseda volební komise: p. Drda
Zahájena volba:
Předseda volební komise p Drda. seznámení s průběhem volby předsedy
Pro: 19
Proti: 2
Pan Beneš byl zvolen předsedou.

Pan Chobot.Návrh na 4 místopředssedy: Aklamací:
Pro: 21. Výbor souhlasí se 4. 
Kandidáti: Chobot, Tomíček, Horníková, Kvapil.
Předáno řízení předsedovi volební komise:
Navrhuje volit místopředsedy aklamací.
Hlasování zda aklamací po osobách:18 pro,

1. František Chobot: pro 19; 1 pro,1 zdržel
2. Tomíček         : pro 18: 1 proti, 2 zdrželi
3. Horníková       :pro 18, proti nikdo, zdrželi 3  
4. Kvapil : pro 18, proti 0, 3 zdrželi
Všichni místopředsedové zvoleni.

p Chobot: ustavení podvýborů: 

Tomíček:  podvýbor pro hospodaření se surovinami /změna oproti návrhu/

Beneš: Podvýbor pro stavebnízákon není aktuální.

Ambrozek: podvýbor pro VS ustavit hned na začátku.  Aby byla databanka uchazečů.
Souhlas s názvem podvýboru ŽP: na ochrana ŽP.

Chobot: Vysvětlit inf: myslivost.

Ambrozek:spolky pro myslivost mají potřebu zál. konzultovat.

Kvapil: Nestanovovat počty,nevíme,jaký bude zájem. 

Chobot: Stanovit počet je třeba, aby výbor byl dělný. Co nejmenší počet.
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Hrnčíř: Navrhuje podvýbor pro bytovou politiku, tak jak bylo minulé vol. období.

Snítilý:
Odsouhlasení jednotlilvých podvýborů:

1. Podvýbor pro veřejnou správu: 21 pro.
 Počet členů: 13členů:11 členů 19 pro;,15 pro . V tomto podvýboru bude 6 členů pro
veřejnou správu.

Podvýbor pro regionální rozvoj: všichni pro.
Počet členů: 13, 11, 9
13členů: 9 pro.
11 členů   :16 pro
9 členů: schváleno 11 členů.

3. podvýbor pro ochranu životního prostředí a myslivost:
p. Bláha: navrhuje pro ochranu životního prostředí a krajiny: 21 pro.
p. Ambrozek navrhuje 9 členů podvýboru: 21 pro. 

Podvýbor pro byt. politiku. Schválen 21 hlasy pro.
Počet členů: 15 členů: 20 pro, 1 proti

Podvýbor pro hospodaření se surovinami a s odpady. 12 pro.
Počet členů: 9 členů:

Schůze bude pokračovat dne 24. Července 1998 v 100,00 hodin..

12,00 Ukončení schůze.

Pátek 24. července 1998:  

10,00 Projednávání  situace  v povodňových  oblastech  Východních  Čech.  Výbor  po  krátké
diskuzi přijal usnesení č. 6.

Zapsal: Mgr. Miroslav Wolf
Dne 23. července 1998
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Ing. Miroslav  B e n e š   v.r.
      předseda výboru
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